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ANDØY KOMMUNE 

  

 

Møteprotokoll 
for 

Kommunestyret 
 
 
Møtedato: 31.10.2022 Møtetid: Kl. 11:00 - 18:00 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: 120/2022 – 142/2022 

 
 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Halvar Rønneberg FRP  
Matz Abrahamsen H 
Malin T. Abrahamsen MDG 
Kjell-Gunnar Myrseth SP 
Knut Nordmo SP 
Odd Arne Andreassen SP 
Per Kristian Spjelkavik 
Elvan 

SP 

Rachel Susann Jacobsen SP 
Stein Bjørnar Hansen SP 
Stine Lundemo SP 
Tone Grav SP 
Tore Benjaminsen SP 
Torfinn Bø SP 
Jitse Jonathan Buitink SV 

 
Forfall meldt fra følgende 
medl 

Parti Følgende 
varamedl. møtte 

Parti 

Anitha Bendiksen AP     
Kjell-Are Johansen AP Thomas Pareli 

Seines 
AP 

Tommy Lyngra Søberg AP     
Anders Stave MDG Fredrik B. 

Pettersen 
MDG 

Jakop Mortensen SP Øyvind E. Bahr. 
Hanssen 

SP 

Kurt Spjelkavik SP     
Lill Pettersen SP Tone Schaug SP 
Rune Stave SP Beate Sellevold SP 
Lill Inger Tyvold Berg-
Olsen 

SV Rita Nilssen SV 

 
 
 
 
Klikk eller trykk her for å skrive inn tekst. 
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Møteleder: Ordfører Knut Nordmo 
Fra adm. møtte: Rådmann Andreas Jordell, teknisk sjef John Petter Karlsen, 

økonomisjef Eva N. Fagermyr, skolefaglig rådgiver Sveinung 
Ellingsen, enhetsleder Merete Olsen og formannskapssekretær 
Greta Jacobsen 

  
 
 
Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   
   

                                                           Knut A. Nordmo 
                                                                 ordfører 
  



 

Side 3 av 36 
 

Saksliste 
Sak nr Sakstittel  
PS 
120/2022 

Godkjenning av innkalling 
 

PS 
121/2022 

Godkjenning av saksliste 
 

PS 
122/2022 

Godkjenning av møteprotokoll 
 

PS 
123/2022 

Samlesak for referatsaker 
 

RS 01/2022 Orienteringer 
 

RS 02/2022 Referatsak - Oversendelse Veipakke Vesterålen 
 

RS 03/2022 Referatsak – Status vegadresser i Andøy 
 

RS 04/2022 Referatsak - Status prosess for videreføring av 
næringsarbeid etter endt omstillingsperiode 

 

RS 05/2022 Referatsak – Restanser plan, byggesak og oppmåling, 
Seksjon for Samfunnsutvikling 

 

RS 06/2022 Referatsak - Etablere knytning mellom møteportal og 
historisk base 

 

RS 07/2022 Referatsak - Konklusjon av lovlighetskontroll i sak 121-
2001 («garasjesaken») 

 

RS 08/2022 Skisse til handlingsplan for Andøyfondet 
 

PS 
124/2022 

Landbruk- og beitebruksplan Andøy kommune. Forslag 
til organisering av planarbeidet 

 

PS 
125/2022 

Norlandia Andungen barnehage - Søknad om 
forhåndstilsagn på kapital- og driftstilskudd. 

 

PS 
126/2022 

Avviksrapportering drift pr 31.08.2022 
 

PS 
127/2022 

Kommunale veier i Andøy kommune - hovedplan vei 
 

PS 
128/2022 

BEHANDLING AV DISPENSASJON FRA 
REGULERINGSBESTEMMELSER PÅ BLEIK - RIVING 
AV FJØS 

 

PS 
129/2022 

Ombygging Wigwam barnehage 
 

PS 
130/2022 

PRIVATE BARNEHAGERS SAMARBEIDSUTVALG - 
SUPPLERINGSVALG ANDUNGEN BARNEHAGE  

 

PS 
131/2022 

PROGRAMSTYRE SAMSKAP - SUPPLERINGSVALG 
 

PS 
132/2022 

SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISKE VERV - 
MAGNAR HARALDSVIK 

 

PS 
133/2022 

SØKNAD OM FRITAK FRA POLITSKE VERV - BIRGIT 
KARLSEN EIRA 

 

PS 
134/2022 

SUPPLERLINGSVALG  - VALGNEMND  
 

PS 
135/2022 

Valg av representanter for Andøy Ungdomsråd 
 

PS 
136/2022 

Planprogrammet - kommuneplanens arealdel. Utsettelse 
av oppstart.  

 

PS 
137/2022 

BEHANDLING AV DISPENSASJON FRA 
KOMMUNEDELPLAN PÅ BLEIK - DISPENSASJON 
FRA LNFR TIL BOLIGFORMÅL 
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PS 
138/2022 

BEHANDLING AV DISPENSASJON FRA 
REGULERINGSBESTEMMELSER OG 
BRUKSENDRING REDSKAPSHUS - ANDENES HAVN 

 

PS 
139/2022 

Nye opplysninger 22/741 
 

PS 
140/2022 

Andenes havn 48/353 - nye opplysninger til vedtak - sak 
138/2022 

 

PS 
141/2022 

Manglende bevilgning til The Whale 
 

PS 
147/2022 

SPØRSMÅL OG INTERPELLASJONER 
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Minnemarkering for Sigmund Wikestad, død 16.10.2022 
 
Ordføreren ønsket velkommen til møte. 
 
Kulturinnslag:  Musikalsk innslag med Haloween markering. 
 
 
120/2022 Godkjenning av innkalling 
 
Innkallingen godkjennes uten merknader. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Ordføreren beklaget feil i rutiner for denne innkallingen. 
 
 
Jitse Buitink (SV) stilte spørsmål om hvorfor spørsmål og interpellasjoner ikke var tatt med i 
innkallingen.  
 
 
Ordføreren beklaget at dette ikke var kommet med og viste til at dette var omdelt på papir til 
kommunestyrets representanter. 
  
 
KS - 120/2022 Vedtak 
Innkallingen ble godkjent. 
 
 
121/2022 Godkjenning av saksliste 
 
Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Da varaordføreren ikke var til stede i dette møtet, foreslo ordføreren at Odd Arne 
Andreassen ble oppnevnt som settevaraordfører. 
 
Omdelt: 

 Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående Andens barnehage 
 Interpellasjon fra Jitse Buitink (SV) om tilgang til sunn kost i skolehverdagen 
 Spørsmål fra Tommy Lyngra Søberg (AP) angående brannstasjon på Andenes 
 Spørsmål fra Jitse Buitink (SV) angående beredskap 
 Spørsmål fra Matz Abrahamsen (H) angående brann stasjon på Andenes 
 Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) angående arbeidsbelastning og 

arbeidstid i omsorgssektoren 
 Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) om likestilling og inkludering i 

kommunestyret 
 Spørsmål Malin Abrahamsen (MDG) om skolens praksis rund bekymringsmeldinger 

ved skolevegring 
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Ordføreren viste til omdelte dokument og foreslo at spørsmål og interpellasjoner ble 
behandlet som første sak etter godkjenning av saksliste. 
 
Ordføreren informerte om at rådmannen ville gi en orientering om 1. satellitt utskytning i 
2023.   
 
Kommunestyret samtykket til forslagene. 
 
Ordføreren informerte om at det ville bli avholdt møte i valgnemnda i forbindelse med 
kommunestyremøtet.  Dette for å gjøre innstilling i saker som ble utsatt i valgnemndsmøte 
den 21.10.22. 
 
Halvar Rønneberg (FRP) - varslet spørsmål om tilfluktsrom i Andøy. 
Thomas Seines (AP) - varslet spørsmål angående barnehager. 
 
KS - 121/2022 Vedtak 
Sakslisten ble godkjent. 
 
 
122/2022 Godkjenning av møteprotokoll 
 
Møteprotokollen for møte 12.09.22 godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Tone Grav (SP) viste til sak 105/2022 hvor hun ba om vurdering av rutiner for fremlegging av 
forslag til møteplaner, og til ordførerens svar om at dette ville bli tatt opp og diskutert på 
folkevalgdagene. Da hun ikke var til stede under hele folkevalgtopplæringen, stilte hun 
spørsmål om dette ble diskutert. 
 
 
Ordføreren svarte at dette ble fremlagt, men at det ikke ble tid til diskusjon. Han kommer 
tilbake saken.  
 
 
KS - 122/2022 Vedtak 
Møteprotokollen for møte 12.09.22 godkjennes som den foreligger. 
 
 
123/2022 Samlesak for referatsaker 
 
Nr. 1  Referat fra møte i eldrerådet 08.08.22 
Nr, 2  Halvårsrapport,  første halvår 2022 - Andøy Frivilligsentral 
  
Referatene tas til etterretning. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Referat nr. 1: 
Tone Grav (SP) viste til sak 21/22-Mat på institusjonene hvor det fremgår at det er mottatt 
henvendelser angående kvaliteten på maten og mengden mat som blir servert.  Det er også 
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kommet klage på at middag ved Andenes Helsesenter blir servert for tidlig. Hun stilte 
spørsmål om hva som vil bli gjort med dette. 
 
 
Rådmannen kunne ikke svare på dette.  Ordføreren ba om at dette blir undersøkt, og at 
administrasjonen kommer tilbake med en redegjørelse til kommunestyret. 
 
KS - 123/2022 Vedtak 
Referatene tas til etterretning. 
 
 
01/2022 Orienteringer 
 

 Marte Wiik orienterte om resultater fra innsiktsprosjekt basert på tjenestedesign 
 Ørjan Vøllestad orienterte om Andøy aktivitetspark og svarte på spørsmål 
 Orientering om status og plan for videre arbeid i Oppfølgingsordningen v/ Erik 

Arntsen, Lisa Schønse og Sveinung Ellingsen 
 Bård Meløe orienterte fra Vesterålen friluftsråd og svarte på spørsmål 
 Stig Johansen orienterte om status flyktningsituasjonen 
 Rådmannen orienterte om status plan for Andøyfondet 
 Rådmannen orienterte om 1. satellitt utskytning i 2023 

 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Forslag til vedtak etter Rådmannens orientering om 1. satellitt utskyting i 2023. , foreslått av 
Knut Nordmo, Senterpartiet: 
  
Kommunestyret tar rådmannens orientering og redegjørelse til orientering.  
Det planlegges fra utbygger Andøya Spaceport at første satellitt oppskyting fra Børvågen vil 
å skje i løpet av 2023.  
 
 
Sannsynligheten for at den første oppskytingen av satellitt fra Andøya Spaceport vil tiltrekke 
seg mange nysgjerrige fra fjern og nær er stor og man fremstår som lokalsamfunn, både 
næringsliv, kommune og befolkningen for øvrig som lite forberedt på et innrykk av så mange 
mennesker på en gang, som en slik enkelt hendelse kan generere.  
 
 
Samtidig som man ser utfordringene dette kan gi, så ser kommunestyret at det ligger et 
betydelig potensiale for næringsutvikling og verdiskaping med bakgrunn i begivenheten som 
kan gjøres til noe positivt for hele Andøysamfunnet. Ut fra kort tidshorisont så fremkommer 
det som naturlig at Andøy kommune har initiativet og styringen av prosessen med å 
tilrettelegge for en samfunnsnyttig rigg.   
 
Med bakgrunn i Rådmannens orientering om hva som kan bli situasjonen i forbindelse med 
planene for første oppskyting av satellitt fra Andøya Spaceport i Børvågen, ber 
kommunestyret om at rådmannen iverksetter en prosess som forbereder en sak til 
kommunestyremøte i desember som skisserer en plan, inkludert forslag til finansiering. 
Planen må tilrettelegge for å rigge lokalsamfunnet til å ta imot et stort antall besøkende på en 
positiv måte, også som mulig skisse for en permanent rigg for fremtidige oppskytinger. 
Kommunestyret legger til grunn at rådmannen involverer relevante eksterne aktører i 
forberedelsene til saksfremlegget.   
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Forslag til vedtak, foreslått av Halvar Rønneberg,   
Med bakgrunn i rådmannens orientering bevilger kommunestyret inntil kr 300.000 kr til 
arbeidet med å tilrettelegge gjennomføringen og forberedelsen av den 1. oppskytingen av 
raketter fra Børvågen. Beløpet tas fra disposisjonsfondet, men ber samtidig rådmannen 
vurdere annen mulig egnet finansiering. 
 
  
Votering: 
Forslaget fremlagt av ordfører vedtatt med 15 stemmer for (13 fra SP, 1 fra H, 1 fra FRP), 
mot 4 stemmer (2 fra MDG, 1 fra SV, 1 fra AP) 
 
Forslaget fremlagt av Halvar Rønneberg (FRP) vedtatt med 15 stemmer for (13 fra SP, 1 fra 
H, 1 fra FRP), mot 4 stemmer (2 fra MDG, 1 fra SV, 1 fra AP) 
 
 
KS - 01/2022 Vedtak 
Kommunestyret tar rådmannens orientering og redegjørelse til orientering.  
Det planlegges fra utbygger Andøya Spaceport at første satellitt oppskyting fra Børvågen vil 
å skje i løpet av 2023.  
 
 
Sannsynligheten for at den første oppskytingen av satellitt fra Andøya Spaceport vil tiltrekke 
seg mange nysgjerrige fra fjern og nær er stor og man fremstår som lokalsamfunn, både 
næringsliv, kommune og befolkningen for øvrig som lite forberedt på et innrykk av så mange 
mennesker på en gang, som en slik enkelt hendelse kan generere.  
 
 
Samtidig som man ser utfordringene dette kan gi, så ser kommunestyret at det ligger et 
betydelig potensiale for næringsutvikling og verdiskaping med bakgrunn i begivenheten som 
kan gjøres til noe positivt for hele Andøysamfunnet. Ut fra kort tidshorisont så fremkommer 
det som naturlig at Andøy kommune har initiativet og styringen av prosessen med å 
tilrettelegge for en samfunnsnyttig rigg.   
 
 
Med bakgrunn i Rådmannens orientering om hva som kan bli situasjonen i forbindelse med 
planene for første oppskyting av satellitt fra Andøya Spaceport i Børvågen, ber 
kommunestyret om at rådmannen iverksetter en prosess som forbereder en sak til 
kommunestyremøte i desember som skisserer en plan, inkludert forslag til finansiering. 
Planen må tilrettelegge for å rigge lokalsamfunnet til å ta imot et stort antall besøkende på en 
positiv måte, også som mulig skisse for en permanent rigg for fremtidige oppskytinger. 
Kommunestyret legger til grunn at rådmannen involverer relevante eksterne aktører i 
forberedelsene til saksfremlegget.   
 
Med bakgrunn i rådmannens orientering bevilger kommunestyret inntil kr 300.000 kr til 
arbeidet med å tilrettelegge gjennomføringen og forberedelsen av den 1. oppskytingen av 
raketter fra Børvågen. Beløpet tas fra disposisjonsfondet, men ber samtidig rådmannen 
vurdere annen mulig egnet finansiering. 
 
 
02/2022 Referatsak - Oversendelse Veipakke Vesterålen 
 
      
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
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KS - 02/2022 Vedtak 
Tatt til etterretning. 
 
 
03/2022 Referatsak – Status vegadresser i Andøy 
 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Tone Grav (SP) stilte spørsmål om det fortsatt er fastboende om mangler adresse, og i så 
fall hvor mange. 
 
Rådmannen kunne ikke svare på dette. 
 
Ordføreren ba rådmannen komme tilbake til kommunestyret med svar. 
 
KS - 03/2022 Vedtak 
Tas til etterretning. 
 
 
04/2022 Referatsak - Status prosess for videreføring av næringsarbeid etter endt 
omstillingsperiode 
 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Ordføreren orienterte om arbeidet videre. 
 
KS - 04/2022 Vedtak 
Tas til etterretning. 
 
 
05/2022 Referatsak – Restanser plan, byggesak og oppmåling, Seksjon for 
Samfunnsutvikling 
 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
 
KS - 05/2022 Vedtak 
Tas til etterretning. 
 
 
06/2022 Referatsak - Etablere knytning mellom møteportal og historisk base 
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Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Matz Abrahamsen (H) ba om at det også blir foretatt opprydding på kommunens hjemmeside 
for historiske møter. 
 
Ordføreren ba administrasjonen se på om det er mulig å forbedre informasjonen på 
hjemmesiden. 
 
KS - 06/2022 Vedtak 
Tas til etterretning. 
 
 
07/2022 Referatsak - Konklusjon av lovlighetskontroll i sak 121-2001 («garasjesaken») 
 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
 
KS - 07/2022 Vedtak 
Tas til etterretning. 
 
 
08/2022 Skisse til handlingsplan for Andøyfondet 
 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
 
KS - 08/2022 Vedtak 
Tas til etterretning. 
 
 
124/2022 Landbruk- og beitebruksplan Andøy kommune. Forslag til organisering av 
planarbeidet 
 
Forslag til vedtak: 
Arbeidet med tematisk plan for landbruk i Andøy startes opp.  
Arbeidet organiseres som et prosjekt med Landbruksnemda som styringsgruppe. 
Det leies inn ressurser for å bistå i arbeidet.  
Budsjett for planarbeidet settes til 150.000 kr, som disponeres fra disposisjonsfondet.  
  
  
  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet, 10.10.2022 - 113/2022 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
Arbeidet med tematisk plan for landbruk i Andøy startes opp.  
Arbeidet organiseres som et prosjekt med Landbruksnemda som styringsgruppe. 
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Det leies inn ressurser for å bistå i arbeidet.  
Budsjett for planarbeidet settes til 150.000 kr, som disponeres fra disposisjonsfondet.  
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 124/2022 Vedtak 
Arbeidet med tematisk plan for landbruk i Andøy startes opp.  
Arbeidet organiseres som et prosjekt med Landbruksnemda som styringsgruppe. 
Det leies inn ressurser for å bistå i arbeidet.  
Budsjett for planarbeidet settes til 150.000 kr, som disponeres fra disposisjonsfondet.  
 
 
Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over opprinnelig  forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FS - 113/2022 Vedtak 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
Arbeidet med tematisk plan for landbruk i Andøy startes opp.  
Arbeidet organiseres som et prosjekt med Landbruksnemda som styringsgruppe. 
Det leies inn ressurser for å bistå i arbeidet.  
Budsjett for planarbeidet settes til 150.000 kr, som disponeres fra disposisjonsfondet.  
 
 
125/2022 Norlandia Andungen barnehage - Søknad om forhåndstilsagn på kapital- og 
driftstilskudd. 
 
Forslag til vedtak: 

1. Med hjemmel i Lov om barnehager § 14 første og andre ledd, innvilges det  det 
forhåndstilsagn på kapital- og driftstilskudd ved utvidelse av barnehageplasser i 
Norlandia Andungen barnehage tilsvarende 18 plasser over tre år. Forutsetning er at 
utvidelse av areal blir godkjent i henhold til Lov om barnehager og Forskrift om 
Miljørettet helsevern. 

2. Med hjemmel i forskrift om tilskudd til private barnehager § 6 får Norlandia Andungen 
barnehage beregnet kapitaltilskudd for den økte kapasitet tilsvarende 18 plasser etter 
sats for godkjenningsår i perioden 2020-2022. 

3. Det utbetales tilskudd per plass fra og med dato for når barnehagen tar nye plasser i 
bruk. 

4. Økte kostnader på tilskudd til private barnehager innarbeides i budsjett for 2023. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
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Behandling 
 
Forslag til nytt vedtak, foreslått av Thomas Pareli Seines, Arbeiderpartiet 
på vegne av AP og SV:  
Kommunestyret ber administrasjonen presentere alternative løsninger for en økning av 
barnehageplasser hvor driften er sikret kommunalt. Kommunestyret legger ingen føringer på 
om disse skal være av permanent eller midlertidig løsning fem til vedtaket av 2018 er fullført. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 17 stemmer for (SP, H, FRP og MDG), mot 3 
stemmer for forslaget fremlagt av Thomas Seines (AP) på vegne av AP og SV. 
 
KS - 125/2022 Vedtak 

1. Med hjemmel i Lov om barnehager § 14 første og andre ledd, innvilges det  det 
forhåndstilsagn på kapital- og driftstilskudd ved utvidelse av barnehageplasser i 
Norlandia Andungen barnehage tilsvarende 18 plasser over tre år. Forutsetning er at 
utvidelse av areal blir godkjent i henhold til Lov om barnehager og Forskrift om 
Miljørettet helsevern. 

2. Med hjemmel i forskrift om tilskudd til private barnehager § 6 får Norlandia Andungen 
barnehage beregnet kapitaltilskudd for den økte kapasitet tilsvarende 18 plasser etter 
sats for godkjenningsår i perioden 2020-2022. 

3. Det utbetales tilskudd per plass fra og med dato for når barnehagen tar nye plasser i 
bruk. 

4. Økte kostnader på tilskudd til private barnehager innarbeides i budsjett for 2023. 
Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over opprinnelig forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FS - 114/2022 Vedtak 
Enstemmig innstilling til kommunestyret 

1. Med hjemmel i Lov om barnehager § 14 første og andre ledd, innvilges det  det 
forhåndstilsagn på kapital- og driftstilskudd ved utvidelse av barnehageplasser i 
Norlandia Andungen barnehage tilsvarende 18 plasser over tre år. Forutsetning er at 
utvidelse av areal blir godkjent i henhold til Lov om barnehager og Forskrift om 
Miljørettet helsevern. 

2. Med hjemmel i forskrift om tilskudd til private barnehager § 6 får Norlandia Andungen 
barnehage beregnet kapitaltilskudd for den økte kapasitet tilsvarende 18 plasser etter 
sats for godkjenningsår i perioden 2020-2022. 

3. Det utbetales tilskudd per plass fra og med dato for når barnehagen tar nye plasser i 
bruk. 

4. Økte kostnader på tilskudd til private barnehager innarbeides i budsjett for 2023. 
 

Lill Inger T. Berg-Olsen (SV), Tone Grav (SP), Rune Stave (SP) og Kjell-Are Johansen (AP) 
tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
 
126/2022 Avviksrapportering drift pr 31.08.2022 
 
Forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret tar avviksrapport drift pr 31.08.22 til orientering 
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2. Kommunestyret forutsetter at det iverksettes tiltak for å redusere merforbruket fram 
mot årets slutt 

 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 126/2022 Vedtak 

1. Kommunestyret tar avviksrapport drift pr 31.08.22 til orientering 
2. Kommunestyret forutsetter at det iverksettes tiltak for å redusere merforbruket fram 

mot årets slutt 
 

Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
Mindre forbruk, foreslått av Lill Inger Tyvold Berg-Olsen, Sosialistisk Venstreparti 
Mindre forbruk på 2,7 mill fra VOI omfordeles på følgende måte: 1,5 mill til Andenes skole, 
1,2 mill til Helse og familie for stillinger/tiltak knyttet til bosetting. 
 
Votering nr 1 - Votering over opprinnelig forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over tilleggsforslag 
Forslag: Tilleggsforslag mindre forbruk 
For: 3 stemmer (43%) - AP 1, SP 1, SV 1 
Mot: 4 stemmer (57%) - H 1, SP 3 
  
Forslaget falt. 
 
FS - 115/2022 Vedtak 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for opprinnelig forslag. 

1. Kommunestyret tar avviksrapport drift pr 31.08.22 til orientering 
2. Kommunestyret forutsetter at det iverksettes tiltak for å redusere merforbruket fram 

mot årets slutt 
 
 
127/2022 Kommunale veier i Andøy kommune - hovedplan vei 
 
Forslag til vedtak: 

1. Rådmannen bes om at det i planstrategien for 2023 settes opp en hovedplan for veg.  
2. Rådmannen bes om å se hovedplan for veg i sammenheng med kommuneplanens 

arealdel. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
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KS - 127/2022 Vedtak 

1. Rådmannen bes om at det i planstrategien for 2023 settes opp en hovedplan for veg.  
2. Rådmannen bes om å se hovedplan for veg i sammenheng med kommuneplanens 

arealdel. 
 
Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over opprinnelig  forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FS - 116/2022 Vedtak 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 

1. Rådmannen bes om at det i planstrategien for 2023 settes opp en hovedplan for veg.  
2. Rådmannen bes om å se hovedplan for veg i sammenheng med kommuneplanens 

arealdel. 
 
 
128/2022 BEHANDLING AV DISPENSASJON FRA REGULERINGSBESTEMMELSER PÅ 
BLEIK - RIVING AV FJØS 
 
Forslag til vedtak: 
  
Andøy kommune avslår søknaden om dispensasjon fra reguleringsplanen for Bleik for å 
tillate riving av fjøs på eiendommen 39/84, Bruvollveien 2. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
Forslag til nytt  vedtak, foreslått av Odd Arne Andreassen, Senterpartiet 
på vegne av SP, H og FRP: 
Andøy kommune innvilger søknad om riving av fjøs. 
Dette innvilges med bakgrunn i høringsuttalelse fra Nordland Fylkeskommune. 
For øvrig legges gjeldende reguleringsbestemmelser til grunn i saken. 
  
 
Votering: 
Forslaget fremlagt av Odd Arne Andreassen (SP) på vegne av SP, H og FRP vedtatt med 18 
stemmer for, mot 2 stemmer for formannskapets innstilling (MDG) 
 
KS - 128/2022 Vedtak 
Andøy kommune innvilger søknad om riving av fjøs. 
Dette innvilges med bakgrunn i høringsuttalelse fra Nordland Fylkeskommune. 
For øvrig legges gjeldende reguleringsbestemmelser til grunn i saken.  
  
Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over opprinnelig forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 



 

Side 15 av 36 
 

For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FS - 117/2022 Vedtak 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
Andøy kommune avslår søknaden om dispensasjon fra reguleringsplanen for Bleik for å 
tillate riving av fjøs på eiendommen 39/84, Bruvollveien 2. 
 
 
Lill Inger T. Berg-Olsen (SV), Kjell-Are Johansen (AP) og Matz Abrahamsen (H)  tok 
forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
 
129/2022 Ombygging Wigwam barnehage 
 
Forslag til vedtak:  

1. Det bevilges kroner 3 116 224 til renovering av Wigwam barnehage. Finansiering 
hentes fra prosjektene 204242, 224256 og 94141.  

 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 129/2022 Vedtak 
Det bevilges kroner 3 116 224 til renovering av Wigwam barnehage. Finansiering hentes fra 
prosjektene 204242, 224256 og 94141. 
 
 
 
Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
Tilleggsforslag: Presisering av vedtak, foreslått av Matz Abrahamsen, Høyre 
Matz Abrahamsen på vegne av H og SP. 
Det bevilges kr 3 116 224 til renovering av WigWam barnehage. Finansiering hentes fra 
eksisterende låneopptak fra prosjektene;  
Ny barnehage Andenes (224256), Andenes Brannstasjon (194230) og Vannforsyning 
Hinnøya (94141) i tillegg til WigWam elektrisk anlegg (204242). 
 
Votering nr 1 - Votering over tilleggsforslag 
Tilleggsforslag: Presisering av vedtak: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
  
--------------------------------------------  
Votering nr 2 - Votering over opprinnelig forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FS - 118/2022 Vedtak 
Enstemmig innstilling til kommunestyret med tilleggsforslag. 
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Det bevilges kr 3 116 224 til renovering av WigWam barnehage. Finansiering hentes fra 
eksisterende låneopptak fra prosjektene;  
Ny barnehage Andenes (224256), Andenes Brannstasjon (194230) og Vannforsyning 
Hinnøya (94141) i tillegg til WigWam elektrisk anlegg (204242). 
 
 
130/2022 PRIVATE BARNEHAGERS SAMARBEIDSUTVALG - SUPPLERINGSVALG 
ANDUNGEN BARNEHAGE  
 
Som nytt varamedlem til Private barnehagers samarbeidsutvalg - Andungen barnehage 
velges: 
  
--------------------------------------- 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 130/2022 Vedtak 
Som nytt varamedlem til Private barnehagers samarbeidsutvalg - Andungen barnehage 
velges: 
Tone Schaug (SP) 
 
Valgnemnda 21.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
VN - 108/2022 Vedtak 
Som nytt varamedlem til Private barnehagers samarbeidsutvalg - Andungen barnehage, 
velges: 
Tone Schaug 
 
 
131/2022 PROGRAMSTYRE SAMSKAP - SUPPLERINGSVALG 
 
Forslag til vedtak: 
Som nytt personlig varamedlem for Kjell-Are Johansen (AP) til Programstyre for Samskap 
velges: 
  
------------------------------------ 
  
  
  
 
 
Valgnemnda 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
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VN - 117/2022 Vedtak 
Som nytt personlig varamedlem for Kjell-Are Johansen (AP) til Programstyre for Samskap 
velges: Thomas Seines 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 131/2022 Vedtak 
Som nytt personlig varamedlem for Kjell-Are Johansen (AP) til Programstyre for Samskap 
velges:  
Thomas Seines 
 
Valgnemnda 21.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: Saken utsettes. Enstemmig vedtatt. 
 
VN - 109/2022 Vedtak 
Som nytt personlig varamedlem for Kjell-Are Johansen (AP) til Programstyre for Samskap 
velges: 
  
------------------------------------ 
  
  
  
 
 
132/2022 SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISKE VERV - MAGNAR HARALDSVIK 
 
Forslag til vedtak: 
  
Andøy kommunestyre innvilger Magnar Haraldsvik (SP) fritak fra følgende politiske verv, jfr. 
KL § 7-9: 
  

 Kommunestyret - varamedlem nr. 4 for Senterpartiet 
 Styret for Andøy Havn KF 

  
  
a) 
Kommunestyret: 
Varamedlemmer fra og med nr. 5 rykker en plass opp. 
 
 b) 
Styret for Andøy Havn KF 
Som nytt personlig varamedlem for Berit Pettersen velges: 
  
--------------------------------------  
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
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Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 132/2022 Vedtak 
Andøy kommunestyre innvilger Magnar Haraldsvik (SP) fritak fra følgende politiske verv, 
 jfr. KL § 7-9: 

 Kommunestyret - varamedlem nr. 4 for Senterpartiet 
 Styret for Andøy Havn KF 

a) 
Kommunestyret: 
Varamedlemmer fra og med nr. 5 rykker en plass opp. 
 
 b) 
Styret for Andøy Havn KF 
Som nytt personlig varamedlem for Berit Pettersen velges: 
Odd Arne Andreassen 
  
Valgnemnda 21.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
VN - 110/2022 Vedtak 
Andøy kommunestyre innvilger Magnar Haraldsvik (SP) fritak fra følgende politiske verv, jfr. 
KL § 7-9: 

 Kommunestyret - varamedlem nr. 4 for Senterpartiet 
 Styret for Andøy Havn KF 

  
a) Kommunestyret: 
Varamedlemmer fra og med nr. 5 rykker en plass opp. 
 
b) Styret for Andøy Havn KF 
Som nytt personlig varamedlem for Berit Pettersen velges: 
Odd Arne Andreassen 
 
 
133/2022 SØKNAD OM FRITAK FRA POLITSKE VERV - BIRGIT KARLSEN EIRA 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre innvilger Birgit Karlsen Eira fritak fra følgende politiske verv, jfr. KL § 
7-9: 
  

 Kommunestyret - varamedlem nr. 6 for Arbeiderpartiet 
 Kontrollutvalget 

  
a) 
Andøy kommunestyre: 
 
I henhold til stemmer ved kommunestyrevalget 2019 går Jan Edgard Pettersen inn som nytt 
varamedlem nr. 6 
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b)  
Andøy kommunestyre velger følgende kontrollutvalg: 
  
Medlemmer:                        Varamedlemmer: 

1.                                      1. 
2.                                      2. 
3.                                      3. 
4.                                      4. 
5.                                      5.  

  
Leder: 
Nestleder: 
 
  
 
 
 
      
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 133/2022 Vedtak 
Andøy kommunestyre innvilger Birgit Karlsen Eira fritak fra følgende politiske verv, jfr. KL § 
7-9: 
  

 Kommunestyret - varamedlem nr. 6 for Arbeiderpartiet 
 Kontrollutvalget 

a) 
Andøy kommunestyre: 
 
I henhold til stemmer ved kommunestyrevalget 2019 går Jan Edgard Pettersen inn som nytt 
varamedlem nr. 6 
b)  
Kontrollutvalg: 
Valg utsettes. 
  
Valgnemnda 21.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
VN - 111/2022 Vedtak 
Andøy kommunestyre innvilger Birgit Karlsen Eira fritak fra følgende politiske verv, jfr. KL § 
7-9: 

 Kommunestyret - varamedlem nr. 6 for Arbeiderpartiet 
 Kontrollutvalget 

  
a) Andøy kommunestyre: 
I henhold til stemmer ved kommunestyrevalget 2019 går Jan Edgard Pettersen inn som nytt 
varamedlem nr. 6 
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b) Andøy kommunestyre velger følgende kontrollutvalg: 
Medlemmer Varamedlemmer 
1. John Helmersen 1. Egil Brensholm 
2. Hans Furfjord 2. Øyvind Hansen 
3. Tore Benjaminsen 3. Ann-Christine Theodorsen 
4. Bente Brunborg 4. Charlotte Heimtoft Lassesen 

5. Malin Torset Abrahamsen 5. Anders Stave 
 

Leder: John Helmersen 
Nestleder: Hans Furfjord 
 
  
  
 
 
134/2022 SUPPLERLINGSVALG  - VALGNEMND  
 
Forslag til vedtak: 
Som nytt medlem til valgnemnda for MDG velges: 
  
  
------------------------------ 
 
 
 
Valgnemnda 31.10.2022 
 
Behandling 
 
 
VN - 118/2022 Vedtak 
Utsatt 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
 
KS - 134/2022 Vedtak 
Saken utsettes. 
 
Valgnemnda 21.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: Saken utsettes. Enstemmig vedtatt. 
 
VN - 112/2022 Vedtak 
Som nytt medlem til valgnemnda for MDG velges: 
  
  
------------------------------ 
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135/2022 Valg av representanter for Andøy Ungdomsråd 
 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende representanter til Andøy Ungdomsråd: 
Andenes skole 
Representant: 
Vara:  
Risøyhamn skole 
Representant: 
Vara:  
Fritidsklubben Disco Duck 
Representant: 
Vara:  
Fritidsklubben Kjellerhullet 
Representant: 
Vara:  
Andenes Videregående skole 
Representant: 
Vara:  
Åpen plass 
Representant: 
Vara:  
  
Kommunestyret 
Representant: 
Vara:  
  
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 135/2022 Vedtak 
Det foreslås følgende representanter til Andøy Ungdomsråd: 
Organisasjon Representant Vara 
Andenes skole Elena Blix Dahle Jonas Thanke Hansen 
Andøy VGS Leon Hånstad Leander Olsen-Thune 
Disco Duck Mille Ra   
Risøyhamn skole Snorre Lyngra Søberg Leon Alexander Nilssen 
Kjellerhullet Fritidsklubb Sigurd Restad Henrik Andersen 
Åpen plass 1 Kristine Teigen   
Åpen plass 2 Gabriel Alsos   

  
Det må foretas suppleringsvalg av varamedlem for Disco Duck. 
 
Valgnemnda 21.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
VN - 113/2022 Vedtak 
Det foreslås følgende representanter til Andøy Ungdomsråd: 



 

Side 22 av 36 
 

Organisasjon Representant Vara 
Andenes skole Elena Blix Dahle Jonas Thanke Hansen 
Andøy VGS Leon Hånstad Leander Olsen-Thune 
Disco Duck Mille Ra   
Risøyhamn skole Snorre Lyngra Søberg Leon Alexander Nilssen 
Kjellerhullet Fritidsklubb Sigurd Restad Henrik Andersen 
Åpen plass 1 Kristine Teigen   
Åpen plass 2 Gabriel Alsos   

 
 
136/2022 Planprogrammet - kommuneplanens arealdel. Utsettelse av oppstart.  
 
Forslag til vedtak: 
 
1.Kommunestyret fastsetter endring i tidsplanen i Planprogrammet for kommuneplanens 
arealdel 2023-2034, med plan-ID1871-202103. 
2. Planprogrammet skyves 6.mnd fram i tid fra 1.10 2022.  
3. Planprogrammet oppdateres og oversendes til høringsparter. 
3.Vedtaket er fattet med hjemmel i plan-og bygningslovens §§4-1,11-12 og 11-13. 
  
 
  
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS - 136/2022 Vedtak 
1.Kommunestyret fastsetter endring i tidsplanen i Planprogrammet for kommuneplanens 
arealdel 2023-2034, med plan-ID1871-202103. 
2. Planprogrammet skyves 6.mnd fram i tid fra 1.10 2022.  
3. Planprogrammet oppdateres og oversendes til høringsparter. 
3.Vedtaket er fattet med hjemmel i plan-og bygningslovens §§4-1,11-12 og 11-13. 
Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over opprinnelig forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FS - 120/2022 Vedtak 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
1.Kommunestyret fastsetter endring i tidsplanen i Planprogrammet for kommuneplanens 
arealdel 2023-2034, med plan-ID1871-202103. 
2. Planprogrammet skyves 6.mnd fram i tid fra 1.10 2022.  
3. Planprogrammet oppdateres og oversendes til høringsparter. 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan-og bygningslovens §§4-1,11-12 og 11-13. 
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137/2022 BEHANDLING AV DISPENSASJON FRA KOMMUNEDELPLAN PÅ BLEIK - 
DISPENSASJON FRA LNFR TIL BOLIGFORMÅL 
 
Forslag til vedtak: 
  
Andøy kommune innvilger søknaden om dispensasjon fra formål om LNFR i 
kommunedelplanens arealdel for deler av G/bnr 39/15, 39/67 og 39/361 mellom Vassosveien 
10 og 12 for å bygge enebolig. Ny grense for LNFR-området vil bli lagt som ein forlenging av 
tomtegrensa til 39/376. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Ordfører Knut A. Nordmo (SP) ba om vurdering av sin habilitet da han er onkel til søker.   
Han fratrådte under behandlingen, 19 representanter var til stede. 
 
Settevaraordfører Odd Arne Andreassen (SP) overtok møteledelsen. 
 
Settevaraordfører Odd Arne Andreassen (SP)  anbefalte at Knut A. Nordmo (SP) ble erklært 
habil. 
 
Votering: 
Ordfører Knut A. Nordmo (SP) erklæres habil. 
 
Ordfører Knut A. Nordmo tiltrådte og overtok møteledelsen. 
20 representanter var til stede. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
  
 
KS - 137/2022 Vedtak 
Andøy kommune innvilger søknaden om dispensasjon fra formål om LNFR i 
kommunedelplanens arealdel for deler av G/bnr 39/15, 39/67 og 39/361 mellom Vassosveien 
10 og 12 for å bygge enebolig. Ny grense for LNFR-området vil bli lagt som ein forlenging av 
tomtegrensa til 39/376. 
 
Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
Ordfører ønsker å få vurdert sin habilitet, foreslått av Knut Nordmo, Senterpartiet 
Varaordfører foretok behandlingen om ordførers habilitet. Og fratrådte 
habilitetsbehandlingen. 
 
Votering nr 1 - Votering over ordførers habilitet 
Forslag: Ordfører ønsker å få vurdert sin habilitet 
For: 0 stemmer (0%)  
Mot: 6 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 3, SV 1 
Enstemmig vedtatt, Ordfører erklæres habil og tiltrådte møtet igjen. 
  
-------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over opprinnelig forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
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For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FS - 121/2022 Vedtak 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
Andøy kommune innvilger søknaden om dispensasjon fra formål om LNFR i 
kommunedelplanens arealdel for deler av G/bnr 39/15, 39/67 og 39/361 mellom Vassosveien 
10 og 12 for å bygge enebolig. Ny grense for LNFR-området vil bli lagt som ein forlenging av 
tomtegrensa til 39/376. 
 
Rita Nilssen (SV) ble innvilget permisjon og fratrådte. 
19 representanter var til stede. 
 
138/2022 BEHANDLING AV DISPENSASJON FRA REGULERINGSBESTEMMELSER OG 
BRUKSENDRING REDSKAPSHUS - ANDENES HAVN 
 
Forslag til vedtak: 
  
Andøy kommune innvilger søknad om dispensasjon fra reguleringsbestemmelser for 
reguleringsplan for Andenes havn for bruksendring av redskapshus til overnattingsformål for 
eiendommen 48/353. Det legges til at det ikke tillates parkering på østsiden av bua mot 
kaisiden ifm. med en slik bruksendring. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering: 
Oppdatert forslag til vedtak - enstemmig vedtatt. 
 
KS - 138/2022 Vedtak 
 

Andøy kommune innvilger søknad om midlertidig dispensasjon, 10 år fra vedtakets dato eller 
ved utløpsdato på leiekontrakten med Redningsselskapet, fra reguleringsplanen “Andenes 
havn” for bruksendring av redskapshus til overnattingsformål for eiendommen 48/353.  

Vilkår til dispensasjonen: 

Dispensasjonen tillater kun overnatting i forbindelse med tjeneste- og beredskapsformål. 

Før det kan søkes om bruksendring må leiekontrakt mellom byggeier og Redningsselskapet 
som leietaker sendes kommunen. 

Dispensasjonen vil kun gjelde for Redningsselskapet. Dersom bruken til Redningsselskapet 
opphører, må søker, uten utgift for kommunen, opphøre med midlertidig tillatt bruk, og 
eiendommen tilbakeføres til opprinnelig formål. 

Det tillates ikke parkering på østsiden av bua mot kaisiden ifm. en slik bruksendring. 

 
Formannskapet 10.10.2022 



 

Side 25 av 36 
 

 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over opprinnelig forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 7 stemmer (100%) - AP 1, H 1, SP 4, SV 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
 
FS - 122/2022 Vedtak 
Andøy kommune innvilger søknad om dispensasjon fra reguleringsbestemmelser for 
reguleringsplan for Andenes havn for bruksendring av redskapshus til overnattingsformål for 
eiendommen 48/353. Det legges til at det ikke tillates parkering på østsiden av bua mot 
kaisiden ifm. med en slik bruksendring. 
Enstemmig innstilling til kommunestyret med forbehold om mer utredning før 
kommunestyremøtet. 
 
 
139/2022 Nye opplysninger 22/741 
 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
 
KS - 139/2022 Vedtak 
Se vedtak påført i sak 128/2022.  
 
 
140/2022 Andenes havn 48/353 - nye opplysninger til vedtak - sak 138/2022 
 
Forslag til vedtak: 
  
Andøy kommune innvilger søknad om midlertidig dispensasjon, 10 år fra vedtakets dato eller 
ved utløpsdato på leiekontrakten med Redningsselskapet, fra reguleringsplanen “Andenes 
havn” for bruksendring av redskapshus til overnattingsformål for eiendommen 48/353.  
  
  
Vilkår til dispensasjonen: 
  
Dispensasjonen tillater kun overnatting i forbindelse med tjeneste- og beredskapsformål. 
  
Før det kan søkes om bruksendring må leiekontrakt mellom byggeier og Redningsselskapet 
som leietaker sendes kommunen. 
  
Dispensasjonen vil kun gjelde for Redningsselskapet. Dersom bruken til Redningsselskapet 
opphører, må søker, uten utgift for kommunen, opphøre med midlertidig tillatt bruk, og 
eiendommen tilbakeføres til opprinnelig formål. 
  
Det tillates ikke parkering på østsiden av bua mot kaisiden ifm. en slik bruksendring. 
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Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
      
 
KS - 140/2022 Vedtak 
Se vedtak påført i sak 138/2022 
 
 
141/2022 Manglende bevilgning til The Whale 
 
Med bakgrunn i forslag til statsbudsjett og manglende bevilgning til The Whale ber 
kommunestyret rådmannen i arbeidet med den overordnede planen for Andøyfondet å 
innarbeide et bidrag fra fondet på 15 mill for å bidra til å sikre realisering av The Whale, 
under forutsetning at staten vil bidra med sine 134 mill i det felles spleiselaget mellom 
kommune, fylkeskommune og private investorer. 
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Ordfører Knut A. Nordmo (SP) ba om vurdering av sin habilitet som styremedlem i The 
Whale.  Han fratrådte under behandlingen, 18 representanter var til stede. 
 
Settevaraordfører Odd Arne Andreassen (SP) overtok møteledelsen. 
 
Fungerende ordfører Odd Arne Andreassen (SP) anbefalte at ordfører Knut A. Nordmo (SP) 
ble erklær inhabil. 
 
Votering: 
Ordfører Knut A. Nordmo (SP) erklæres inhabil. 
 
Nytt omforent forslag fra gruppeledere for SP, AP, SV og H, foreslått av Matz Abrahamsen, 
Høyre 
Forslag til nytt vedtak til erstatning for vedtak i formannskapet møte den 10.10.2022 i sak 
123/2022 som innstilling til kommunestyremøte den 31.10.2022: 
Overordnet plan for Andøyfondet følger godkjent plan for Samskap frem til ny plan er vedtatt 
av kommunestyret i Andøy. 
 
Vedtak om bruk av Andøyfondet inntil ny plan er vedtatt delegeres til formannskapet. 
  
Med bakgrunn i forslag til statsbudsjett og manglende bevilgning til The Whale vedtas det å 
yte et bidrag fra Andøy fondet på kr 15 mill. for å bidra til å sikre realisering av The Whale, 
under forutsetning at staten vil bidra med sine kr 134 mill. i det felles spleiselaget mellom 
kommune, fylkeskommune og private investorer.  
 
Votering: 
Omforent forslag fra gruppeledere for SP, AP, MDG, SV og H, fremlagt av Matz 
Abrahamsen,  vedtatt med 17 stemmer for (12 fra SP, 1 fra AP, 1 fra FRP, 2 fra MDG, 1 fra 
H, mot en stemme (SV) 
 
KS - 141/2022 Vedtak 
Overordnet plan for Andøyfondet følger godkjent plan for Samskap frem til ny plan er vedtatt 
av kommunestyret i Andøy. 
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Vedtak om bruk av Andøyfondet inntil ny plan er vedtatt delegeres til formannskapet. 
 
Med bakgrunn i forslag til statsbudsjett og manglende bevilgning til The Whale vedtas det å 
yte et bidrag fra Andøy fondet på kr 15 mill. for å bidra til å sikre realisering av The Whale, 
under forutsetning at staten vil bidra med sine kr 134 mill. i det felles spleiselaget mellom 
kommune, fylkeskommune og private investorer.  
 
Formannskapet 10.10.2022 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Forslag til vedtak til manglende bevilgning til The Whale fremsatt av 
varaordfører 
For: 3 stemmer (50%) - SP 3 
Mot: 3 stemmer (50%) - AP 1, H 1, SV 1 
 
 Forslaget godkjent med ordførers dobbeltstemme ved stemmelikhet. 
 
FS - 123/2022 Vedtak 
Med bakgrunn i forslag til statsbudsjett og manglende bevilgning til The Whale ber 
kommunestyret rådmannen i arbeidet med den overordnede planen for Andøyfondet å 
innarbeide et bidrag fra fondet på 15 mill for å bidra til å sikre realisering av The Whale, 
under forutsetning at staten vil bidra med sine 134 mill i det felles spleiselaget mellom 
kommune, fylkeskommune og private investorer. 
  
Kjell-Are Johansen (AP) vil vurdere å melde saken inn til lovlighetskontrollen hos 
statsforvalteren. 
 
 
147/2022 SPØRSMÅL OG INTERPELLASJONER 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående Andens barnehage 
Interpellasjon fra Jitse Buitink (SV) om tilgang til sunn kost i skolehverdagen 
Spørsmål fra Tommy Lyngra Søberg (AP) angående brannstasjon på Andenes 
Spørsmål fra Jitse Buitink (SV) angående beredskap 
Spørsmål fra Matz Abrahamsen (H) angående brann stasjon på Andenes 
Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) angående arbeidsbelastning og arbeidstid i 
omsorgssektoren 
Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) om likestilling og inkludering i kommunestyret 
Spørsmål Malin Abrahamsen (MDG) om skolens praksis rundt bekymringsmeldinger ved 
skolevegring 
  
  
 
 
Kommunestyret 31.10.2022 
 
Behandling 
 
Torfinn Bø (SP) stilte følgende spørsmål: 
 
Andenes barnehage 
Vi skal i møte i kommunestyret 31.10.2022 behandle to saker knyttet til barnehagedrift 
framover i nordre del av Andøy kommune.  
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Det er allerede gjort vedtak om utredning av ny kommunal barnehage på Andenes til 
erstatning for Måsungen og Myrulla barnehage. Disse to barnehagene er jo i gamle bygg lite 
tilpasset det som bør være dagens krav til barnehagedrift.  
Det er to forhold som gjør at jeg ønsker å stille ordføreren noen spørsmål:  

 I en sak i dag skal det tas av allerede finansiert beløp til barnehage på Andenes (vel 
nok lite som er finansiert) til å finansiere utbygging på Bleik.  

 I en annen sak står følgende, sitat: « …gjør at det ved hovedopptaket 2023 vil være 
ledig ca 70 plasser på Andenes/Bleik.»  

a) 
Hva er status i planlegging av ny barnehage på Andenes med hensyn til plassering, 
utbygging og finansiering?  
b) 
Spesielt viktig er om finansiering har tatt høyde for den siste tids kraftige prisstigning?  
c) 
I hvilken grad vil positive vedtak i dagens to saker virke inn på fremdrift og realisering av ny 
barnehage på Andenes?  
  
Teknisk sjef John Petter Karlsen svarte: 
 a) Status med hensyn til plassering, utbygging og finansiering er at administrasjonen har 
måttet prioritere begrensede ressurser til omsorgsbolig-prosjektet, bygging av Risøyhamn 
brannstasjon og ny brannstasjon Andenes. 32 mill   
  
Når det gjelder plassering er man nå inne i et analysearbeid for ny sentrumsplan Andenes. 
Dette arbeidet kan være verdifullt når tomt skal bestemmes. Når det gjelder utbygging, er 
prosjekteringen ikke startet opp.  
  
Vedtak om utvidelse av Andungen og Bleik vil ha direkte betydning for ny barnehage på 
Andenes. Det har tidligere vært snakk om en 6-avdelings barnehage. Dette må vurderes på 
nytt dersom Andungen og Bleik utvides.   
  
b) Endelig finansiering kommer alltid som egen sak, når det er klart hva som skal bygges. 
Økonomiplanen kan aldri gi rett sum flere år i forveien. Finansiering av ny barnehage på 
Andenes er skjønnsmessig satt og ikke basert på en kalkyle for X antall kvadratmeter. 
Rammen har nok vært optimistisk lav fra starten. Den siste tids kraftige prisstigning er på 
ingen måte hensyntatt i budsjettrammen. Dersom en ny barnehage på Andenes skal 
realiseres må denne oppfinansieres.   
  
Dette gjelder for øvrig for mange av prosjektene som ligger i økonomiplanen. Så kan det 
også sies at kommunen nå går inn i en ny periode sammen med landet og resten av 
Kommune-Norge, der rentekostnadene øker betydelig, og investeringskostnadene går til 
himmels. Som følge av dette forsøker administrasjonen å benytte allerede opptatte 
låneopptak fremfor å gjøre nye.   
  
Jitse Buitink la frem følgende interpellasjon: 
 
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRETS MØTE 31. OKTOBER 2022 
-  TILGANG TIL SUNN KOST I SKOLEHVERDAGEN 
  
Grunnskolene i Andøy har pr i dag ikke et dekkende kantinetilbud. Vi mener det vil være av 
stor betydning for elevene å få et sunt alternativ til frokost og lunsj i en hektisk skolehverdag. 
Mange elever spiser ikke frokost, noen har ikke råd til lunsj og mange, deriblant våre 
flyktninger, kan behøve å bli kjent med norsk kosthold. Det kan også hjelpe til med å demme 
opp for sjokoladeboller og Burn på butikken. 
 
Skolene har tidligere praktisert ulikt, og vi mener derfor at de selv må bestemme hva som er 
best for dem. Likevel må pengene gå uavkortet til gratis/veldig billig sunn frokost og/eller 
lunsj. 
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Forslag til vedtak: 
 
1.  Andenes skole og Risøyhamn skole tildeles henholdsvis 35.000 kr og 25.000 kr til å sikre  
tilgang til sunn kost i skolehverdagen ut det inneværende året. Skolene gir tilbakemelding på  
hvordan det har gått etter året er gått slik at vi kan vurdere å forlenge tiltaket. 
  
 
2.  Rådmannen bes utrede alternativer til finansiering og presentere dette til formannskapet 
som gis fullmakt til endelig vedtak. 
  
Ordføreren svarte: 
 
Skolene hadde tidligere et kantinetilbud som hadde åpent to dager per uke. Innsparingstiltak 
har medført at dette ikke lenger driftes. I dag har kantinene noe tilbud gjennom elevbedrifter i 
valgfag. Prisnivået er godt under tilsvarende tilbud. Slike tilbud er bra og i stor grad 
elevstyrte, noe som er positivt, men vi ser at slike tilbud blir for uforutsigbare som en fast 
kantineordning. 
 
 
Det er klare fordeler med å ha et veldrevet kantinetilbud, både knyttet opp mot kosthold og 
trivsel. Rektorene rapporterer om at kantinedriften på mange måter var hjertet i skolen, og 
ble et positivt samlingspunkt og som bidro til et bedre skolemiljø og sunnere kosthold blant 
elevene. Ifølge ungdataundersøkelsen 2022 rapporterer nesten 50% av elever på 
ungdomstrinnet i Andøy at de kun 1-2 dager i uka eller sjeldnere spiser frokost før første 
skoletime. Videre rapporterer over 40% av elevene at de kun 1-2 dager eller sjeldnere spiser 
matpakke eller lunsj på skolen. Over 60% rapporterer at de sjeldnere enn 1-2 dager i uka 
spiser frukt, grønnsaker eller bær. 
 
 
Det er med andre ord god grunn til å legge til rette for et tilbud som tilrettelegger for et bedre 
og sunnere kosthold for barn og unge. 
 
 
Det vil kreve ressurser å drive et godt kantinetilbud. Et skolemattilbud som foreslått har en 
merkostnad utover matutgifter. Det har organisatoriske utgifter i form av å legge både 
driftsplaner, arbeidsplaner, innkjøpsavtaler osv. 
 
 
For å sikre et godt kvalitativt tilbud må det være tilstrekkelig med ressurser til å ansette 
personer som har et hovedansvar for alt som kantinedrift innebærer. Dette krever 
planlegging. Skal tilbudet også inneholde frokostservering fins det andre praktiske 
utfordringer som krever en grundigere planlegging. For eksempel vil kantina på Andenes 
skole være for liten dersom frokosttilbudet skal være allment brukt av 268 elever. De aller 
fleste elever ved Risøyhamn skole kommer med skolebuss, og tid til frokost på skolen kan 
være en utfordring for elever som kommer med buss. Utfordringene er helt sikkert mulig å 
løse, men må tenkes gjennom. 
 
 
Å få til et godt kantinetilbud på kort varsel ut inneværende år er ikke praktisk mulig / 
realistisk. Det anbefales at det utredes å etablere et godt gjennomtenkt kantinetilbud, og at 
dette tas en politisk avgjørelse på i løpet av våren, slik at eventuell oppstart av kantinetilbud 
kan skje i forbindelse med nytt skoleår. En slik utredning bør også innebære mulig 
samarbeid med frivillige aktører, NAV og/eller vekstbedrifter. På denne måten kan også et 
kantinetilbud potensielt bli et aktivitetstilbud for personer som i dag står utenfor ordinært 
arbeidsliv. 
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Malin Abrahamsen (MDG) la frem følgende forslag til vedtak: 
 
Kommunestyret ber rådmannen utrede kostnaden og mulige tiltak for å gi elevene ved Andøy 
og Risøyhamn skole tilgang til sunn kost i skolehverdagen.  
  
Votering: 
Forslaget fremlagt av Malin Abrahamsen (MDG) vedtatt med 17 stemmer ( 13 fra SP, 2 fra 
MDG, 1 fra H, 1 fra FRP) for, mot forslaget fremlagt av Jitse Buitink (MDG) som fikk 3 
stemmer (2 fra SV, 1 fra AP). 
  
VEDTAK: 
Kommunestyret ber rådmannen utrede kostnaden og mulige tiltak for å gi elevene ved 
Andøy og Risøyhamn skole tilgang til sunn kost i skolehverdagen.  
  
  
Thomas Seines (AP) stilte følgende spørsmål på vegne av Tommy Lyngra Søberg (AP): 
  
Spørsmål vedrørende ny Brannstasjon på Andenes. 
  
Det ble etter et tilsyn utført i 2017 gitt pålegg om etablering av en tidsmessig og funksjonell 
brannstasjon på Andenes. 
  
Kravet ble begrunnet med at det måtte gjøres nødvendige tiltak for å redusere helserisikoen 
forårsaket av kjemikalier og forurensninger 
I arbeidsmiljøet for de ansatte i brannvesenet. 
  
  
Det er nå gått 5 år siden dette avviket/pålegget ble gitt 
  
Det ble også i et brev datert 05.02.2021 stilt krav om at stasjonen skulle stå ferdig innen 
30.06.2021 for å unngå døgnmulkt. 
  
1: Hvordan er fremdriften i prosjektet å når kan man forvente at bygget står ferdig? 
  
2: Fra hvilken dato kan man forvente at det vil bli utstedt døgnmulkt?  
  
3: Hvilken størrelses orden vil en slik døgnmulkt være på? 
  
4: Hva gjøres konkret i dag som tiltak for å verne de ansatte mot økt helserisiko som følge av 
disponering av kjemikalier? 
  
5: Har kommunen rutiner/systemer for å registrere bruk av farlige kjemikalier og eksponering 
av farlige kjemikalier slik som et eksponeringsregister? 
  
Jitse Buitink (SV) stilte følgende spørsmål: 
  
Det knyttes bekymring til kommunens kapasitet til å håndtere en katastrofe i forbindelse med  
rocketfuelleveranser til Andøy Space og andre lignende aktiviteter i Børrvågen. Andøy SV 
ønsker derfor svar på følgende: 
 
1. Hvordan skal drivstoff til aktiviteten i Børrvågen fraktes. Dersom den skal fraktes på vei,  
hvilken rute vil den da ta, hvilken bebodde område kjøres det gjennom og er disse informert 
om dette? 
 
2.  Ved en katastrofe / ulykke av slike dimensjoner, har kommunen infrastruktur til å håndtere 
en slik krise? 
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3. Vil det bli avholdt øvinger som står i forhold til katastrofepotensialet? 
 
4. Er brannvesenet i Risøyhamn rustet til å håndtere slike katastrofer, evt hva blir deres 
rolle? 
 
5. Hva er status på brannbilen og på antall sjåfører til utrykningskjøretøyene i Risøyhamn. 
 
  
Matz Abrahamsen (H) stilte følgende spørsmål: 
  
Formannskapet i Andøy besluttet i april 2022 igangsetting av reguleringsplan for den nye 
brannstasjonen på Andenes. Samtidig er vi klar over at Arbeidstilsynet har varslet 
tvangsmulkt på 5000 kr dagen dersom Andøy kommune ikke gjennomfører nødvendige tiltak 
for å redusere helserisikoen for ansette ved dagens brannstasjon på Andenes. Det er derfor 
gledelig å se at ny brannstasjon nærmer seg ferdigstillelse i Risøyhamn. 
  
 
Spørsmål til ordfører: 
 
-  Hva er status med ny brannstasjon på Andenes? 
 
-  Hva gjør Andøy kommune for å ivareta helsen til ansatte ved Andens brannstasjon og for å 
unngå tvangsmulkt fra Arbeidstilsynet? 
 
-  Når er forventet ferdigstillelse av brannstasjonen i Risøyhamn og er den innenfor 
prosjekterte kostnader? 
 
 
Teknisk sjef svarte samlet på spørsmålene: 
  
Beredskap i Andøy 
  
Andøy brannvesen er kommunenes eneste operative beredskapsstyrke ved  
akutte hendelser. Betegnelsen «Brannvesen» er ikke helt utfyllende for 
de oppgaver som kommunen må ha beredskap og innsatsstyrke for. 
  
Mer dekkende betegnelse er «Operativ Beredskapssentral» 
  
Andenes brannstasjon/beredskapsstasjon: 

 18 utdannede brannkonstabler, hvorav 2 på døgnkontinuerlig vakt 
 Døgnkontinuerlig vakt dekker også kommunalteknisk vaktordning for AK, derav 

dekkes 50% av kostnaden til døgnkontinuerlig vakt av kommunalteknikk. 
 Kjøretøy: 1 stk mannskapsbil (Gave fra Gjensidigestiftelsen)  
 1 stk stigebil (Høydeberedskap påkrevd mht. bygningsmasse) 
 1 stk liten varebil, utstyr som luft til røykdykkere. I tillegg brukes en utrangert 

kombinertbil, VW Transporter som vaktbil for brann og Kommunalteknikk 
 Slepepumpe, tilhenger med div. redningsutstyr 
 1 stk vaktbil/personbil for overordnet vakt 

  
Risøyhamn brannstasjon/beredskapsstasjon: 

 6 utdannede brannkonstabler av oppsatt som bør være minimum 8 stk. 
 2 ubesatte stillinger? 
 1 stk. sliten brannbil 
 1 stk. sliten redningsbil, (Kassert ambulanse) 
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Samlet lønnsmessig stillingsstørrelse (26 personer) Andøy beredskap-
styrke tilsvarer totalt ca. 1 stk. 100% stilling. 
  
I tillegg frivillige brannvesen på Dverberg og Bleik med noe materiell 
  
Hvilken beredskap? 
Alle typer brann/ulykker:  

 båter/skip ved kai, eks. hurtigrute, Hvalsafari mv. 
 Alle bygg på Andøya flystasjon, Øvrige objekter på flystasjonen 
 Skog og myrbrann 
 Verksteder, fiskebruk, Elementfabrikk 
 Helseinstitusjoner og skoler 
 Områdebrann, bla særskilt farlig område, Bleik (Svært brannfarlig område) 
 Overflateredning (sjø og ferskvann) 
 Fallulykker, evakuering, søk etc  
 Trafikkhendelser (Farlig gods, buss/turistbuss, personbiler mv) 
 PLIVO (Pågående Livstruende Vold) Pålagt samhandlingstrening Politi, Helse og 

Brann, kom etter hendelsen 21. juli 2011.  
 Kjemikalieulykker og oljevernberedskap, inkl. innsatstyrke og funksjoner i LOVE IUA 
 Førstehjelper (utdannet i regi av Norsk Luftambulanse). Ekstra sikkerhet ved større 

hendelser med mange personer involvert eller når ambulanse ikke er tilgjengelig/ikke 
optimalt håndterer hendelse alene 

 Høydeberedskap, bakgrunn for godkjenning av byggehøyde Andenes sentrum. Også 
godkjent som alternativ rømningsvei på Andenes Panorama og Kiilgården, dvs. 
må dekkes opp med beredskapsvakt. 

 Tankbilberedskap, mangelfull vannforsyning slokkevann i særskilte brannobjekt og 
generelt i mange områder i AK 

 Dersom tunnel mellom Andenes og Bleik blir realitet vil tunnel-brannberedskap 
komme i tillegg. 

  
Responstid 
  
Responstid: Tid fra alarmering til utrykning starter med et lag (5 personer) 

 Dag: 4 minutter 
 Natt: 6 minutter 

  
Innsatstid: Tid fra alarmering til i arbeid på skadested  

 Tettbebyggelse 10 minutter, (Andenes, Bleik og Risøyhamn) 
 Særskilte brannobjekter 10 minutter (Andenes, Bleik, Risøyhamn og Åse)  
 Ellers i kommunen 30 minutter 

  
Opplæring og kompetansekrav 
  

 Det stilles krav til fagutdannet personell (Norges Brannskole) minimum 
brannkonstabel for ordinære mannskaper, røykdykkertjeneste, høyere utdanning for 
ledere. 

 Erfaring og utdanning i skadestedsledelse, og gode kunnskaper og erfaring i taktisk 
brann og redningsarbeid. 

 Utdanning og trening innen oljevernberedskap IUA. 
 Førerkort – Klasse 2 

  
Midlertidige tiltak – Andenes Brannstasjon 

 Koronabrakka» tatt i bruk som midlertidig vaskeri. Den såkalte 
«Skjellefteåmodellen».  

 Arbeidstilsynet har akseptert løsningen  
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 Løsningen er ikke optimal både med tanke på størrelse på brakken og avstand til 
dagens brannstasjon, men vil ivareta HMS for brannmannskap og forebyggende i 
påvente av ny brannstasjon. 

 Barrieremaskin kreves for vask av klær ved brann og feiing. Man har valgt å 
anskaffe dette til koronabrakken, for å kunne ta denne med inn i ny brannstasjon. 

  
Byggeprosjekt – Andenes Brannstasjon 
  

 Kontraherer nå prosjekterende 
 Baseres på kjente og utprøvde løsninger. Gjennomført befaringer blant annet på 

Sortland brannstasjon.  
 Samlokalisering med Uteseksjonen bør videreføres. Dette gir høyere beredskap.  
 Romprogram forventes lagt fram til politisk behandling i desember.  
 Løpende dialog med Arbeidstilsynet 
 «Ny» administrasjon med ryggen mot veggen… 

  
Risøyhamn brannstasjon 
Totalt med dagens oversikt i prosjektet vil totalkostnaden være: 
Budsjett: 20.000.000 

Kontraktssum:  19.879.599 

Økte lønns/ prisjusteringer:  512.027 

Endringsmeldinger og tillegg:  1.613.578 

Nødvendig inventar, ikke tidligere budsjettert:  505.000 

Sum:  22.510.204 

Avvik:  2.510.204,  
utgjør 11% 

  
Investeringsbehov 

 Mannskapsbil/brannbil Risøyhamn brannstasjon 
 Brannbil Risøyhamn Klasse B 
 LocusMobil for oppdragshåndtering 
 Redningsbåter Andenes og Risøyhamn 
 Vaktbil Andenes Klasse B 
 Samlet investeringsbehov: ca. 9 millioner kroner 

  
HMS-tiltak 

 Arbeid i en nødetat fører til at man deltar på hendelser som gir fysiske og 
mentale belastinger. Farlige kjemikalier i form av brannrøyk er eksempler på en 
slik belastning.  

 Godt og riktig personlig verneutstyr, samt opplæring, rutiner og prosedyrer for 
å minske belastningen. 

 Kommunen har verken hatt rutiner eller hatt systemer for å registrere eksponering.   
 Kommunen har anskaffet en programvare som heter Flexitfire for ressursoversikt 

og øvelsesplanlegging. En av funksjonene som er ny er muligheten for å registrere 
fysiske og mentale belastninger.  
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 Mannskapene oppfordres til selv til å registrere belastninger i «Min logg», en løsning 
levert av «Brannmenn mot kreft». 

  
De siste 5 år 

 Ikke vært gjort investeringer på utstyrssiden (foruten tankvogn) 
 Branningeniør/varabransjef ble holdt vakant i 4 år.  
 Ikke gjennomført ROS-analyse på brann 
 Ikke tilsatt feier nr. 2 etter at det ble krav om feiing av fritidsboliger. 
 Tynn bemanning på vaktliste 
 Lav øvingsaktivitet 
 Nye brannstasjoner i henhold til krav fra Arbeidstilsynet utsatt i nesten 5 år 

  
  
Resultat de siste 5 år: Lavere beredskap 
  
Hva gjøres nå 

 Tilsatt ny brannsjef 
 Tilsatt ny varabrannsjef/branningeniør 
 Nye brannkonstabler tilsatt 
 Ny feier tilsatt fra 2023 
 Risøyhamn brannstasjon snart ferdig 
 Andenes brannstasjon under planlegging 
 Utredning på investeringsbehov 
 ROS-analyse tenkes igangsatt så snart som mulig 
 Øvingsaktiviteten økes 
 Gjennomgang av dagens vaktordninger 

  
Beredskapsnivå på vei opp 
  
Med bakgrunn i oppfølgingsspørsmål og svar ba ordfører om at administrasjonen kommer 
tilbake til kommunestyret med en skisse på beredskapen i forhold til spesielle brannobjekter 
som skoler, sykehjem, omsorgsboliger og andre næringsbygg med stort skadepotensiale og 
store konsekvenser. 
  
Malin Abrahamsen (MDG) la frem følgende interpellasjon: 
 
Arbeidsbelastning og arbeidstid i helse- og omsorgssektoren 
  
Andøy Kommune har, som mange andre kommuner, store utfordringer med bemanning i 
helse- og omsorgssektoren, deriblant rekruttering, høyt sykefravær og stor grad av 
deltidsstillinger.  
  
Fagbladet skrev i september at mange ansatte i  helse- og omsorgsektoren jobber deltid for 
å unngå å bli sykemeldt, og at deltidsarbeid gjør sykefraværet kunstig lavt. Tatt i betraktning 
hvor høyt sykefraværet allerede er i denne sektoren er det dramatisk. Flere rapporter fra 
Helsedirektoratet, Fagforbundet, FaFo og Statens arbeidsmiljøinstitutt bekrefter at 
arbeidsbelastningen og hensyn til egen helse er hovedgrunnen til at mange velger å jobbe 
deltid - og dette er bare blant de som ikke velger å forlate disse yrkene helt.  Mange studier 
bekrefter også at størrelsen på stillingsprosenten er proporsjonal med sykefraværet - 
heltidsstillinger fører til mer sykefravær.  
  
Kan vi kalle det "frivillig deltid" dersom alternativet er sykemelding eller - på sikt - uførhet?  
  
Den psykiske og fysiske arbeidsbelastninger i såkalte omsorgsyrker er helt klart 
undervurdert, og forsker Solveig Ose ved Sintef satt fingeren på problemet med følgende 
uttalelse: "Hvis få eller ingen klarer å jobbe fulltid på en sykehusklinikk eller 
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sykehjemsavdeling, betyr det sannsynligvis at full stilling er definert feil i forhold til 
arbeidsbelastningen." 
  
Spørsmålet gjenstår om hvordan Andøy Kommune kan både øke rekrutteringen til disse 
stillingene, redusere sykefraværet, óg øke andelen som jobber heltid? Det burde være liten 
tvil om at disse utfordringene må sees i sammenheng om man skal få til en varig og god 
løsning. 
  
Kommunestyret har vedtatt et forsøk med såkalt "nordsjøturnus" i et forsøk på å adressere 
noe av problemet. Det er ingen tvil om at Andøy Kommune må tenke nytt rundt arbeidstid, 
men det finnes alternativer til lengre arbeidsdager. Forsøk med 6-timers arbeidsdag har vært 
gjennomført med gode resultater flere steder, og er forbundet med både lavere 
arbeidsbelastning og lavere turnover - faktorer som kan gi økt rekruttering og både 
økonomiske og samfunnsmessige fordeler på sikt. 
  
            
Mine spørsmål er følgende: 
  
- Er Ordføreren enig i at Andøy Kommune må ta grep for å redusere arbeidsbelastningen og 
få ned sykefraværet i helse- og omsorgssektoren? 
  
- Hvordan tenker Ordføreren at kommunen kan legge til rette for at andre virkemidler, slik 
som 6-timers arbeidsdag, kan benyttes for å redusere arbeidsbelastningen i disse yrkene? 
  
Ordføreren svarte: 
 
Ordfører anerkjenner de utfordringer som helse- og omsorgssektoren i Andøy kommune står 
i. Som eksempel på et helt konkret tiltak for å adressere bemanningssituasjonen i 
helsesektoren, ba ordfører administrasjonen legge fram en sak om etablering av heltidskultur 
i pleie og omsorg. Finansiering av dette tiltaket ble vedtatt i kommunestyret 12. september 
(sak 116/2022).   
  
Ordfører vil be administrasjonen vurdere sekstimersdag som del av arbeidet med å etablere 
heltidskultur.  
  
Malin Abrahamsen (MDG) la frem følgende forslag til vedtak: 
  
Kommunestyret ber rådmannen legge frem et forsalg til pilotprosjekt for utprøving av 6-timers 
dag i helse- og omsorgssektoren i Andøy kommune første kommunestyremøte i 2023. 
Forslaget skal omfatte en egnet avdeling i kommunen. 
  
Rådmannen bes foreslå mulige kilder til finansiering av et slikt pilotprosjekt, både interne og 
eksterne. 
  
Votering: 
 
Forslaget fremlagt av Malin Abrahamsen (MDG) falt med  3 stemmer for (2 stk. fra MDG og 
1. stk. fra SV) og 16 stemmer mot (13 stk. fra SP, 1 stk. fra  H, 1 stk. fra FRP, 1 stk. fra AP). 
  
OVERFØRES TIL NESTE MØTE I KOMMUNESTYRET: 
Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) om likestilling og inkludering i kommunestyret 
 
Spørsmål Malin Abrahamsen (MDG) om skolens praksis rund bekymringsmeldinger ved 
skolevegring 
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MUNTLIGE SPØRSMÅL SOM OVERFØRES TIL NESTE KOMMUNESTYREMØTE 
 
Spørsmål fra Halvar Rønneberg (FSP) om status tilfluktsrom i Andøy 
 
Spørsmål fra Thomas Seines (AP) angående barnehager. 
 
Ordføreren oppfordret til at spørsmålene sendes inn skriftlig. 
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